
Beantwoording vragen GBW-fractie over agendapunt Participatiebeleid Raads(commissie)vergadering
van:  16-05-2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder onderwerp  een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Wat is het verschil tussen klankbordgroepen, een panel, werkgroepen, etc  en 
beleidsvoorbereidende participatie? 

Een klankbordgroep is een samengestelde groep van bijvoorbeeld bewoners die 
bevraagd worden over een bepaalde beleidsontwikkeling of een project. Een panel is 
vaak een permanent panel, zoals de raad heeft voorgesteld voor mensen met een 
beperking, die op meerdere onderwerpen wordt bevraagd. Een werkgroep kan een 
brede samenstelling hebben om te ondersteunen bij een project of beleidsopzet. 
Binnen elke vorm kunnen er ook weer verschillende afspraken worden gemaakt 
betreffende de zeggenschap van de desbetreffende vorm. Beleidsvoorbereidende 
participatie wordt straks toegepast bij juist dit project; terwijl je nieuw beleid 
voorbereid ga je door middel van participatie gezamenlijk kijken naar onderwerpen en
onderdelen van dit beleid. 

Wat heeft het spreekuur met de wethouders te maken met bewonersparticipatie. 
Hoe krijgt de raad inzicht in deze vorm van participatie?  

Bewoners mogen langskomen op het spreekuur en daar zaken aan de orde stellen die 
hen bezig houdt, dat kan over de meest uiteenlopende zaken gaan. Hier wordt geen 
inzage van gegeven aan de gemeenteraad; enerzijds vanwege AVG technische 
redenen, daarnaast komen inwoners echt specifiek om met bestuurders te spreken. 
De signalen die we terugkrijgen pakt het college samen met de ambtelijke organisatie 
op. 

Wat gaat u doen met het “uitdaagrecht”? Dit is onderdeel van ons traject om te komen tot een nieuw participatiebeleid. Wij zijn 
als college ook benieuwd naar de standpunten van de raad hier in, we hopen dat in de
werksessie met elkaar te bespreken. 

Volgens de VNG is er een driehoek. Gemeente, maatschappij en markt. Waarom 
betrekt u de markt er niet bij? 

We gaan nieuw beleid opzetten, dat is een samenspel van de gemeenteraad, de 
gemeenschap, het college en in de uitvoering de ambtelijke organisatie. We hebben 
dan natuurlijk straks ook contact met ondernemers, we weten niet of u dit met ‘markt’
bedoeld. 


